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Protokół z XLIV Sesji Rady Gminy Zawonia 

z dnia 11 stycznia 2018 r. 

 

XLIV Sesja Rady Gminy Zawonia rozpoczęła się o godzinie 15.30 w Sali Gminnego Ośrodka 

Kultury i Biblioteki w Zawoni. 

Przewodniczący Rady Gminy Zawonia Pan Marek Michałowski na podstawie  art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym otworzył XLIV Sesję Rady Gminy 

Zawonia. Przewodniczący powitał przybyłych na Sesję Radnych, Panią Wójt, Sołtysów, 

Mieszkańców Gminy Zawonia,  przedstawicieli prasy oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

Przewodniczący stwierdził, że w Sesji uczestniczy 10 Radnych, co stanowi quorum, przy 

którym Rada Gminy Zawonia może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Poinformował także, że Sesja Rady Gminy jest nagrywana, zapis dźwiękowy będzie 

zamieszczony na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej. 

Przewodniczący zamknął punkt pierwszy i przystąpił do punkt 2. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zawonia poinformował, że w dniu 8 stycznia wpłynął wniosek 

od Wójta Gminy Zawonia o zwołanie dzisiejszej sesji z następującym porządkiem obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji i ustalenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) Nr XLIV/270/2018 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2018; 

2) Nr XLIV/271/2018 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zawonia na 2018 rok; 

3) Nr XLIV/272/2018 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Zawonia. 

4. Informacja Wójta Gminy Zawonia na temat wyboru dyrektora Gminnego Ośrodka  

Kultury i Biblioteki w Zawoni. 

5. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek został przyjęty większością głosów – 8 za, 2 wstrzymujące się. 

Przewodniczący zamknął punkt 2 i przeszedł do punktu 3. 
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Ad. 3 Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) Nr XLIV/270/2018 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2018; 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz Zdrowia i Spraw 

Socjalnych Pan Dawid Stec, który poinformował, że Komisja zaproponowała następujące 

poprawki: 

- dopisanie na drugiej stronie projektu uchwały, że jest to „załącznik nr 1”,  

- zmiana zapisu z „Diagnoza zjawiska alkoholizmu i narkomanii oraz wynikających z nich   

problemów społecznych na terenie gminy Zawonia” na zapis  „Diagnoza zjawiska w 2016 r. 

alkoholizmu i narkomanii oraz wynikających z nich  problemów społecznych na terenie gminy 

Zawonia”,  

- strona 6 punkt 3. Profilaktyka środowiskowa i działalność edukacyjna w szkołach – zmiana 

zapisu z  „zadanie będzie realizowane poprzez” na zapis „zadanie będzie realizowane m.in. 

poprzez”. 

Radna M. Kozłowska powiedziała, że chciałaby zapoznać się z opinią mecenasa, ponieważ 

radni otrzymali niezaopiniowany projekt uchwały. 

Pracownik poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany.  

Przewodniczący Komisji D. Stec zasugerował, aby program przyjmować zawsze na koniec 

roku. 

Radna B. Kowalska zapytała czy §3 jest właściwy. 

Radca prawny odpowiedział, że §3 jest zgodny z prawem. Ustawa przewiduje możliwość 

nadawania aktom prawnym przyjmowanym przez Radę  mocy obowiązującej wstecznej.  

Wniosek o poprawki zgłoszone przez Przewodniczącego Komisji Oświaty do projektu 

uchwały przyjęto jednogłośnie. 

 

Wójt Gminy Zawonia Pani Agnieszka Wersta wniosła autopoprawkę do uzasadnienia                      

w akapicie drugim – „ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii”, brakuje 

słowa „narkomanii”. 

Uchwałę wraz z poprawkami podjęto jednogłośnie 

 

2) Nr XLIV/271/2018 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zawonia na 2018 rok; 

Radna B. Kowalska zabrała głos w sprawie zwiększenia planu wydatków na rozbudowę 

budynku Zespołu Szkół w Zawoni  i zakup wyposażenie o kwotę 1 364 824 zł. Pani radna 

powiedziała, że Pani Skarbnik i Pani Wójt tłumaczyły na komisji budżetowej, że z tej kwoty 
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zwiększamy plan wydatków w wysokości 500 000 zł na roboty, których nie można było 

przewidzieć wcześniej. Z treści uzasadnienia wynika, że cała kwota 1 364 000 zł jest związana 

z koniecznością wykonania prac, których nie można było wcześniej przewidzieć. Radna B. 

Kowalska poprosiła o zmianę treści uzasadnienia, żeby wyeksponować, że jest to tylko kwota 

500 000 zł lub o wyjaśnienie jak to faktycznie wygląda. 

Pani Skarbnik poinformowała, że różnica między kwotą 1 364 824 zł a kwotą 282 552 zł 

wynika z niewydatkowania tej kwoty w roku 2017. W związku z tym wykonawca wystawił 

fakturę na roboty wykonane na różnicę w roku 2018. 

Pani Wójt wniosła autopoprawkę do uzasadnienia treści: „Zmiany w zakresie kwoty                          

500 000 zł spowodowane są pojawieniem się nieprzewidzialnych okoliczności niemożliwych 

do przewidzenia na etapie sporządzenia dokumentacji”.  

Radna B. Kowalska zapytała również o kwotę 90 000,00 zł. Powiedziała, że sołectwo Czeszów 

przeznaczyło 30 000,00 zł z funduszu sołeckiego na zagospodarowanie działek gminnych, 

50 000,00 zł ma być dołożone do tego zadania, a co z 10 000,00 zł. 

Pani Wójt powiedziała, że kwotę 50 000,00 zł można pozyskać z Ministerstwa Sportu                        

i  Turystyki na zasadzie refundacji. W budżecie trzeba zabezpieczyć całą kwotę, żeby po 

wykonaniu zadania zwrócić się o zwrot 50 000,00 zł. 

Radna B. Kowalska zapytała poinformowała, że to razem 80 000,00 zł. Następnie zapytała co 

z kwotą 10 000,00 zł. 

Pani Wójt odpowiedziała, ze całkowita wartość zadania wynosi 120 000,00 zł. Do 30 000,00 zł 

zarezerwowanych przez sołectwo Czeszów dokładamy 90 000,00 zł ze środków własnych. 

Później będziemy starać się o odzyskanie 50 000,00 zł. 

Radna B. Kowalska powiedziała, że jest to duża kwota przeznaczona na miejscowość Czeszów, 

gdzie jest dużo inwestycji, drogich i pokrywanych w 100% z budżetu – dwie ulice, centrum 

inicjatyw kulturalnych. Mieszkańcy innych miejscowości mają poważniejsze problemy m.in. 

niedrożne rowy, brak oświetlenia.  

Pani Wójt odpowiedziała, że na drogę w Czeszowie pozyskano 600 000,00 zł, na świetlice 

również będzie złożony wniosek.  

Radny D. Stec powiedział, że są to inwestycje przyszłe.  

Radna. P. Muszyńska powiedziała, że to jest plan. Na chwilę obecną nie będą to  inwestycje 

pokryte w 100% z budżetu. Sołectwo Czeszów ma bardzo małą świetlicę wiejską.  

 

Uchwałę wraz z autopoprawkę podjęto większością głosów – 8 za, 2 wstrzymujące się 
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3) Nr XLIV/272/2018 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Zawonia. 

Uchwałę podjęto większością głosów – 8 za, 2 wstrzymujące się 

 

Przewodniczący zamknął punkt 3, następnie przeszedł do punktu 4.  

 

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy Zawonia na temat wyboru Dyrektora Gminnego 

Ośrodka  Kultury i Biblioteki w Zawoni. 

Pani Wójt poinformowała, że w wyniku konkursu ogłoszonego przez Gminę Zawonia 

wyłoniono Panią Agnieszkę Pawlaczek na nowego Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury                       

i Biblioteki. Wójt Gminy Zawonia złożyła gratulacje nowo wybranej Pani Dyrektor. 

Następnie podziękowała Pani Elżbiecie Michcie za 27 lat pracy na stanowisku Dyrektora 

Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki. 

 

Przewodniczący zamknął punkt 4 i przeszedł do punktu 5. 

 

Ad.5 Zamknięcie Sesji. 

Przewodniczący zamknął XLIV Sesję Rady Gminy Zawonia. 

Sesja Rady Gminy Zawonia zakończyła się o godzinie 16.00. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad XLIV Sesji Rady Gminy Zawonia. 

                                                                              

                          

Protokołowała:                                                          Przewodniczący Rady Gminy 

Angelika Niewójt                                               Marek Michałowski                     

 

 

 

 

  


